
Bestyrelsesmøde d.5.August 2021  

Marienlystvangen afd. 20 Østjysk bolig 

_____________________________________________________________________ 

 

Tilsted : 

BØ, KS, LR, JN, BG 

 

Gennemgang af referatet fra sidst: 

Ref. Er gennemgået. 

 

Formanden siger: 

Der er kommet udkast til budget 2022. Det er lidt svært at få svar fra ØB vedr. økonomi, men vi sparer 

penge på snerydning, om det betyder at der kommer en huslejestigning eller nedsættelse, samlet set kan vi 

ikke se på nuværende tidspunkt, da det kun er vejledende, men vi sparer penge på snerydning, som vi har 

kæmper med siden 2017. Tak for det. 

 

Fra ØB: 

• Der er kommet et udkast til Budget 2022. 

• Der er kommet dato til afdelingsmødet. 7/ 9 2021 nærmer info. 

• Omrokering af Vicevært efter sommerferien til MB, hvornår han starter ved vi ikke. 

• Den Sociale vicevært LH efterspørge en arbejdsdag til rengøring, hvilket hun selv indkalder til. 

Bestyrelse giver en ekstra bevilling til forplejning, hvis den afholdes inden 1. sep. 2021. 

 

Opgaveopfølgning: 

• Der er ikke kommet tilbagemeldinger fra Nær BOX, vi afventer. 

 

Økonomi: 

Økonomien er gennemgået. 

 



Fælleshusudlejning: 

Der har ikke været nogle udlejninger pga. Corona. Fælleshuset er IKKE til udlejning før covid-19 regler 

ophæves vedr. udlejning. 

Har man brug for info. Læs regler på BL`s hjemmeside. 

 

Beboerhenvendelser: 

Der har ikke været nogle. 

 

Udvalg: 

Grønt udvalget oplyser at Græs klipperen ikke virker. Den står i pit, indtil næste møde. 

Eventuelt 

• Vores elektriker har været her en hel del på det sidste, lyset virker stadig ikke. Vi laver en update til 

service afd. 

• Der er kommet ny Beboer i nr. 129, Bestyrelsen byder velkommen. 

• Der er blevet talt om emner til afdelingsmødet, JN laver disse og fremsender dem. 

• Der har været arbejdsdag d. 17 Juli, vi siger tak til de mange deltager. 

Næste møde 

Næste møde torsdag 2. sep. 


